
S SEJE PREDSEDSTVA
OK ZKS

Komunisti o
reformi visokega
šolstva

Člani predsedstva OK ZKS so obnmuvali
smemicc o kJejnopolitičnih vprašanjih dolgoro-
čnegarazvoja vfeokeg* šotatva. Najprej so bili
seznai^jeai s potekom nzpnv, ki jih je vodila
Univerdtetna konferenca ZKS. Iz teh razprav je
razvidno, da je sredstev za izobraževanje čedalje
manj, in da to že ogroža vzgojno funkcijo študija.

Razprave so imele bolj vsebinski kot idejni
značaj. Komunisti so v razpravi opozorili, da se
ne da deliti idejnih in vsebinskih vprašanj. Nujno
bo potrebno reformo opredeliti po vsebini, ker
se razvoja univerze drugače ne bo dalo planirati.

Komunisti so predlagali, da se reši vprašanje
organiziianosti študentov v ZK in ZSMS.
Vprašanje je ali gie pri vsem tem res le za
pasivnost študentov, ali gre za neko obliko od-
pora? Dejstvo je, da lahko le študenti v času
študija ocenijo delo profesorjev, to pa vedno
dela nekdo drug. Komunisti so bili mnenja, da je
sam potek dogodkov pnpelja! študente v stanje,
ko so prisiljeni biti pasivni. Tudi v razpravo o
refonni visokega šolstva se je vključilo izredno
majhno število študentov.

Na koncu so komunisti izrazili mnenje, da so v
tezah za razpravo odprta vsa kljuina vprašanja
visokega šolstva, nikjer pa ni nakazan izhod iz
takega slanja. , D. ERHATIČ


